
Јован Кркобабић: Са ММФ-ом смо се договорили око свега
уторак, 03 новембар 2009 23:50

БЕОГРАД – Потпредседник Владе Србије Јован Кркобабић изјавио је Танјугу да су
разговори са Међународним монетарним фондом били тешки, али да су успешно
завршени.

  

„Разговори су завршени успешно. Могу само да кажем да су били тешки, али доста
коректни и корисни и да смо постигли одговарајући циљ”, рекао је Кркобабић после
завршеног техничког састанка са представницима ММФ-а који се одржан у Народној
банци Србије.

  

На питање око чега је све постигнута сагласност, Кркобабић је кратко одговорио: „Око
свега”.

  

Он је навео да ће детаљи који се тичу реформе пензионог система саопштити ММФ.

  

Спорна питања у тој области односила су се, пре свега, на обрачун (индексацију) пензија
и њихово усклађивање са инфлацијом и зарадама.

  

Влада Србије и ММФ постигли су договор о економској и фискалној политици која ће
бити одржива на средњи рок, а договор о буџету за ову и наредну годину је раније
постигнут.

  

За сутра је најављена конференција за новинаре на којој ће представници ММФ-а и
Владе Србије објавити детаље договора.

  

(Танјуг)
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